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Årsmötet  i Kinnerstugan var välbesökt, ca 40 närvarande personer.  
 
§ 1  Mötets öppnande 
  Ordförande Ronny Liljegren förklarade mötet öppnat med en kort skildring av allt 
     positivt som hänt i klubben under år 2015. 
 
§ 2  Fastställande av röstlängd för mötet 
  En röst per medlem. 
 
§ 3  Val av mötets ordförande 

Ronny Liljegren valdes till mötesordförande. 
 

§ 4  Val av mötets sekreterare 
Gunlis Samuelson valdes till mötessekreterare. 

     
§ 5  Val av två protokolljusterare och rösträknare 

Helene Eklund och Christina Wahlgren valdes till protokolljusterare och rösträknare. 
 

§ 6  Fråga om mötets behöriga utlysande 
Mötesdeltagarna ansåg mötet behörigen utlyst. 

 
§ 7  Fastställande av föredragningslistan 
   Till § 12 gjordes ett tillägg om fastställande av tävlingsavgift 2016. Därefter  
  fastställdes föredragningslistan. 
 
§ 8  Verksamhetsberättelse för år 2015 
       Mötesordförande gick igenom verksamhetsberättelsen, rubrik för rubrik, med korta  
         kommentarer. Under rubriken Utmärkelser påpekades följande som inte kommit    
  med i verksamhetsberättelsen: 

 Förtjänstmedalj till Gertrud Gardelin 

 Förtjänstdiplom till Andreas Liljegren och Susann Hansson 

Ytterligare ett tillägg till verksamhetsberättelsen: 

 Jonn Boman ledamot i Tävlingskommittén 

Då inga ytterligare synpunkter framfördes lades verksamhetsberättelsen för 
år 2015 till handlingarna. 

§ 9  Resultat och balansräkning för år 2015 
           Kassör Gunnar Eriksson föredrog det ekonomiska slutresultatet för år 2015. Året   
      slutade med ett överskott på 1 007 kr i stället för det budgeterade underskottet  
    153 000 kr.  
  Följande kan noteras: 

 Helg utan älg inbringade mer än budgeterat 

 Resebidragen blev större 
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 Utdelning via Svenska spels spelkort fanns inte med i budgeten 

 Av budgeterade 130 000 kr till stugkommitténs projekt användes enbart 30 000 kr 

 På grund av att sommartävlingarna genomfördes på Fårö blev intäkterna för 
lägenhetsuthyrningen lägre än budgeterat 

 Fastlandstävlingarna (i första hand 25-manna och Jukkola) blev dyrare än planerat 

 Kostnaden för marknadföringssatsningen att förse ungdomarna med tröjor blev 
något högre än beräknat 

 Beslut om införande av gratis fika/soppa på tisdagskvällarna fattades en bit in på 
2015 och fanns därmed inte med i budgeten 

 Detsamma gäller för inköp av mobiler (till Livelox), en dator samt nya start- och 
målflaggor 

Klubbens ekonomi är mycket god - tillgångarna uppgår till  749 330 kr   
(2014: 752 482 kr). 

§ 10  Revisorernas berättelse 
         Helene Eklund läste revisorsberättelsen. 

§ 11  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen den tid revisionen avser 
        Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för år 2015. 

§ 12  Fastställande av medlemsavgift för år 2016 
       Mötet beslutade fastställa styrelsens förslag att lämna medlemsavgiften för år 2015    
  oförändrad: 

 0-18 år  100 kr 

 19 år- 200 kr 

 Familj  400 kr 

Beslutades även att lämna tävlingsavgiften för år 2016 oförändrad: 

 Max 600 kr för 21 år och äldre 

§ 13 Fastställande av verksamhetsplan och budget för år 2016 
      Budgetarbetet går till så att respektive kommitté lämnar in sitt förslag till årets sista  
      styrelsemöte. Styrelsen behandlar förslagen utifrån en helhet, fastställer sitt förslag    
       som publiceras i verksamhetsplanen som därefter presenteras på årsmötet  
       för slutgiltigt fastställande.  

Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget för år 2016 fastslogs av mötet. 
Prognosen vad gäller budgeten pekar mot ett underskott på 28 700 kr.   
      

§ 14  Val av (ledamöter med 1 år kvar inom parentes): 

a. Ordförande för en tid av 1 år      
   Ronny Liljegren, omval 
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b. Styrelseledamöter för en tid av 2 år 

       Ylva Svangren, kassör, nyval 
      Andreas Liljegren, Tränings- och rekryteringskommittén, omval 
     Kurt Löfgren, Tävlingskommittén, omval 
      (Gunlis Samuelson, sekreterare 
      Kjell Skalberg, Stugkommittén 
      Birgitta Hjerthén, Infokommittén) 
 

c. Ledamöter i kommittéer för en tid av 2 år 
    Infokommittén – (Birgitta Hjerthén, ordförande) 
      Johan Malmros, omval 
      Håkan Mattsson, omval       

Tränings- och rekryteringskommittén – Göran Gustavsson, ordförande, nyval 
       Jonas Pettersson, omval 
      Leif Björkegren, omval 
      Andreas Liljegren, omval 
      Linda Zakrisson, nyval 
       Jenny Andersson, nyval 
      (Anders Nilsson, som ledamot i st f ordförande 
        Susann Hansson 
        Mattias Westfält 
       Brent Godman) 

Stugkommittén – (Kjell Skalberg, ordförande) 
          Peter Skalberg, omval 
       Jan Lindby, omval 
       (Henri Hägg 
         Ulf Nilsson 
        Anders Blomér) 

Tävlingskommittén – Kurt Löfgren, ordförande, omval 
           Erik Löfgren, omval 
       Jonn Boman, omval 
             (Gabriella Hammarskjöld 
        Bo Sandahl) 

Motionsgruppen 
       Mats Sigalit, ordförande, nyval 
          (Erland Gardell) 
       Kommentar: Ordförande får själv välja in ledamot vid behov. 

          UK 
       Ansvarig i respektive åldersgrupp med Tränings- och rekryterings- 
       kommittén som huvudansvarig. 
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d. Revisorer för en av 1 år, två stycken och en suppleant 
     Helene Eklund, revisor, omval 
    Gunnar Eriksson, revisor, nyval 
     Kjell Nilsson, suppleant, nyval 
 

e. Valberedning för en tid av 1 år, två stycken 
   Gabriella Hammarskjöld, sammankallande, omval 
    Kjell Nilsson, omval 
 

f. Ombud till GOF:s årsmöte (hålls i mars) 
   Kjell Skalberg, rösträtt 
   Andreas Liljegren 
 

g. Val av utbildningsansvarig för en tid av 1 år 
   Ronny Liljegren, nyval          

§ 15  Ny duschanläggning 

 Kjell Skalberg redovisade att man under 2015 utan framgång letat efter möjlighet att  
   få bidrag till den duschanläggning som är tänkt att byggas i stället för den nuvarande 
   som bedöms vara i dåligt skick. Idéskisser är framtagna och med dem till grund finns  
   en grov uppskattning om en kostnad på 2,5-3 miljoner kronor.  
   Två frågor ställdes till årsmötet: 
        1.  Kan klubben gå vidare med projektet att bygga en ny duschanläggning? 
  2.  Kan pengar, ca 10 000-15 000 kr, avsättas för att anlita en kunnig person att  
           söka bidrag? 
 Beslut:  Årsmötet bejakar båda frågeställningarna med det förbehållet att, om  
  finansiering ser ut att kunna ordnas, inga vidare beslut tas utan att medlemmarna 
    involveras.    

§ 16  Eventuella övriga frågor 

a. O-ringen 2021 
  Erik Johansson, ordförande i Gotlands Orienteringsförbund, har vänt sig till samtliga 
   orienteringsklubbar för att få svar på om det finns ett intresse att tillsammans med  
    O-ringen AB arrangera O-ringen 2021. I första hand gäller frågan om klubbarna vill 
   vara med och skapa en arbetsgrupp som till sin uppgift skulle få att undersöka om det  
    över huvud taget finns förutsättningar för ett så stort arrangemang. Visar det sig att 
   någon klubb väljer att inte delta kommer man släppa tanken och i stället lägga kraft 
   på redan befintliga tävlingar.  
   Synpunkter både för och emot att arrangera ett O-ringen ventilerades. Ett av de          
 starkaste argumenten mot är regionens beslut att inte bidra med några pengar till 
 nya sommarevenemang. Bidrag därifrån är ett krav från O-ringen AB och en förut- 
 sättning för att medverkande klubbar ska få ett positivt utfall. Ytterligare ett mot- 
   argument är det antal funktionärer som krävs för genomförandet. Medlemmar  
   enbart från orienteringsklubbarna kommer inte räcka till vilket betyder att det i slut- 
   änden blir många olika idrottsföreningar som ska dela på överskottet.  
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     Ett argument för skulle ändå vara möjligheten till ett stort tillskott till klubbens 
     kassa. Dessutom bidrar O-ringen AB med en hel del arbetsinsatser vilket skulle 
     lätta en del på arbetsbördan. Det skulle även innebära en god marknadsföring av ön. 

     Som avslutning på denna diskussion ställdes den konkreta frågan: 
       Ska Gotlands-Bro OK ingå i en arbetsgrupp som undersöker möjligheterna 
       att arrangera O-ringen på Gotland år 2021? 

       För att få årsmötets samlade svar ordnades omröstning med handuppräckning. 
    Rösträknarna Helene Eklund och Christina Wahlgren meddelade följande 
    Beslut:  Gotlands Bro OK röstar nej till att medverka i arbetsgruppen. 
       
     § 17  Mötets avslutande 

Ronny Liljegren avslutade mötet med att tacka de deltagande medlemmarna och lite 
snabbt redovisa de utvecklingsområden som blev resultatet av framtidskonferensen 
som hölls i januari. 
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